
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 9/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 180/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Μη αποδοχή πρόωρης λύσης της σύμβασης μεταξύ του 
Δ.Βέροιας και της εταιρίας «ΜΕΓΚΑ ΓΚΡΑΦΙΚΑ ΕΠΕ» 
και μη διαγραφή των οφειλών για τα έτη 2011-2012. 

 
Σήμερα 14 Απριλίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Μ.Δευτέρα και ώρα 15:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 
10-4-2014 γραπτή πρόσκληση του Αντιπροέδρου του Δ.Σ. που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, 
τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3Α. Λαζαρίδης, 
4)Ν.Τσιαμήτρος, 5)Β. Σταυροπούλου, 6)Ε. Αρχοντάκη, 
7)Π.Παυλίδης, 8)Θ. Αγγελίνας, 9)Λ. Πουλασουχίδης, 
10)Κ.Βοργιαζίδης, 11)Ν. Μωυσιάδης, 12)Χ. Κούτρας, 
13)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 14)Χ. Γαϊτάνου, 15)Α. Καγκελίδης, 
16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Θ. Κορωνάς, 18)Γ. Κάκαρης, 
19)Β.Παπαδόπουλος, 20)Κ. Κουτσαντάς, 21)Β.Λυκοστράτης, 
22)Α.Δέλλας, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Κ. Κοστογλίδου, 
25)Α. Βασιάδης, 26)Β. Γιαννουλάκης, 27)Ε. Γουναράς, 
28)Γ.Σουμπέκας, 29)Κ. Παναγιωτίδης, 30)Δ. Γκέκα, 
31)Α.Παπαδόπουλος, 32)Ι.Ασλανίδης, 33)Ι. Σοφρόνωφ, 
34)Γ.Μελιόπουλος, 35)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, 
Τ.Χατζηαθανασίου, Α. Γκαμπέσης, 
Χ.Τσιούντας, Σ. Κουμτσίδης, 

         Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                   Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                             Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, 
Ι.Λιάτσιου, Ν. Αγγέλου, 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Πέτρου, Ε. 
Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. 
Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε η κ.Β.Σταυροπούλου. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 165/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Ασλανίδης, Β.Λυκοστράτης, Ι.Σοφρόνωφ. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 167/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Ασλανίδης, Α.Δέλλας. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 168/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Α.Βασιάδης, Θ.Θεοδωρίδης και προσήλθε ο 
κ.Β.Λυκοστράτης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 169/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Γ.Κάκαρης, Α.Καγκελίδης και προσήλθε ο 
κ.Χ.Κούτρας. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 170/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Αρχοντάκη, Γ.Σουμπέκας. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 172/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ε.Αρχοντάκη, Α.Νεστορόπουλος, Γ.Κάκαρης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 173/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Γ.Κάκαρης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 174/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Β.Γιαννουλάκης και προσήλθε ο κ.Ν.Τσιαμήτρος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 175/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Β.Γιαννουλάκης και αποχώρησε ο κ.Ε.Γουναράς. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 176/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ.Γκέκα, Α.Νεστορόπουλος, Κ.Κοστογλίδου, Α.Δέλλας, 
Θ.Αγγελίνας. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 177/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Α.Λαζαρίδης, Γ.Κάκαρης και προσήλθαν οι κ.κ. 
Α.Νεστορόπουλος, Κ.Κοστογλίδου, Α.Δέλλας, Θ.Αγγελίνας. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 178/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ι.Αγγέλογλου. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 180/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 181/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Κ.Κουτσαντάς. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 186/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Α.Λαζαρίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 197/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ.Παναγιωτίδης. 



Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος, εισηγούμενος το 8ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 2-4-2014 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου 
Χαρίκλειας Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη, που έχει ως εξής: 

Με την αρ. 224/2003 απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής εγκρίθηκαν τα πρακτικά της 
προφορικής πλειοδοτικής δημοπρασίας για την παραχώρηση 23 στεγάστρων στάσεων Αστικών 
Λεωφορείων, για τοποθέτηση διαφημιστικών μηνυμάτων, στη εταιρία ΜΕΓΚΑ ΓΚΡΑΦΙΚΑ 
ΕΠΕ, με διάρκεια μίσθωσης 6 έτη από 23-6-2003. 

Με την αρ. 7390/31-9-2009 απόφαση Γεν, Γραμματέα Περιφέρειας ακυρώθηκε η αρ. 
404/6-7-2009 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου με την οποία εγκρίθηκε για άλλα 5 έτη η 
παράταση της σύμβασης που είχε υπογραφεί στις 23-6-2003 μεταξύ του Δήμου και της ανωτέρω 
εταιρίας. 

Στις 17-12-2009 υπεγράφη νέα σύμβαση μεταξύ του Δήμου και της ΜΕΓΚΑ ΓΚΡΑΦΙΚΑ 
ΕΠΕ, ύστερα από την αρ. 533/21-9-2009 απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου  η οποία επικυρώθηκε 
με την αρ. 9831/2-12-2009 απόφαση Γεν. Γραμματέα Περ. Κεντρ. Μακεδονίας, με την οποία 
εγκρίθηκε για άλλα 5 έτη η παράταση και η τροποποίηση της προηγούμενης σύμβασης  

Στις 17-2-2011 η ΜΕΓΚΑ ΓΚΡΑΦΙΚΑ ΕΠΕ υποβάλλει αίτηση στο Δήμο μας με την 
οποία ζητά την αναπροσαρμογή του μισθώματος στο 60%  και σταματά την καταβολή του. Για το 
θέμα αυτό  γνωμοδοτεί αρνητικά ο Νομικός Σύμβουλος του Δήμου. 

Οι αντίστοιχες υπηρεσίες του Δήμου  προβαίνουν σε βεβαίωση του μισθώματος για τα έτη 
2011  και 2012 στις 31-1-2011 και 31-1-2012 αντίστοιχα. 

Στις  5-4-2012 η παραπάνω εταιρία υποβάλλει εκ νέου αίτηση με την οποία ζητά τη λύση 
της σύμβασης και την διαγραφή των οφειλών της για τα έτη 2011 και 2012.  

Ύστερα από τα ανωτέρω και την αρ. 15661/27-3-2014 γνωμοδότηση του Νομικού 
Συμβούλου του Δήμου παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά.  

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Τσιλογιάννης: Το εισηγητικό αναφέρεται στο ιστορικό της σύμβασης που είχε η εταιρία 

«ΜΕΓΚΑ ΓΚΡΑΦΙΚΑ ΕΠΕ» με το Δ.Βέροιας. 
Υπήρχαν εκατέρωθεν συμβατικές υποχρεώσεις. Καλέσαμε την πλευρά της εταιρίας 

«ΜΕΓΚΑ ΓΚΡΑΦΙΚΑ ΕΠΕ» σε μια διαβούλευση, αλλά δυστυχώς είναι αρνητικοί στο να 
αποδώσουν στο Δήμο τα οφειλόμενα ποσά. Ισχυρίζονται ότι ο Δήμος δεν έχει τηρήσει μια 
συμβατική υποχρέωση κατά ένα μέρος. Το θέμα το είχε χειριστεί στο παρελθόν η κ.Αρχοντάκη 
που το γνωρίζει καλά. Η εισήγηση της υπηρεσίας είναι συγκεκριμένη. Θεωρώ ότι η υπηρεσία δε 
μπορεί να διαγράψει τις οφειλές της εταιρίας «ΜΕΓΚΑ ΓΚΡΑΦΙΚΑ ΕΠΕ» κι αν θεωρούν ότι 
θίγονται τα συμφέροντά τους κι ότι δεν τηρήθηκαν οι συμβατικές υποχρεώσεις από την πλευρά 
του Δήμου, μπορεί να προσφύγει στα δικαστήρια και να εκμαιεύσει ενδεχομένως μια απόφαση 
που πιθανό να τη δικαιώσει. 

Γιαννουλάκης: Ποιο είναι το ποσό της οφειλής της εταιρίας μέχρι σήμερα; 
Τσιλογιάννης: Δεν το θυμάμαι το ακριβές ποσό αυτή τη στιγμή κ.Γιαννουλάκη. Κάποια 

στιγμή ήταν άνω των 25.000€. Δεν ξέρω αν θυμάται η κ.Αρχοντάκη… 
Αρχοντάκη: Πρέπει να είναι πάνω από 30.000€ τα οφειλόμενα. 
Τσιλογιάννης: Στις αρχές του έτους 2012 ήταν πάνω από 25.000€. 
Γιαννουλάκης: Μαζί με τις προσαυξήσεις; 
Νομίζω ότι δε δικαιούμαστε να διαγράψουμε αυτά τα ποσά. Θα βρεθούμε υπόλογοι. 

Συμφωνούμε για τη μη διαγραφή των οφειλών της εταιρίας «ΜΕΓΚΑ ΓΚΡΑΦΙΚΑ ΕΠΕ».  
Τσιλογιάννης: Ο κ.Γιαννουλάκης λέει αυτό που είναι το σωστό και νόμιμο. 
Επιπλέον, αν θα ήθελε να αιτηθεί διαδικασία μείωσης ή οτιδήποτε άλλο, θα έπρεπε 

προηγούμενα να γίνει ρύθμιση των οφειλών, κάτι που δεν έχει κάνει, επιβεβαιώνοντας αυτό που 
είπε ο κ.Γιαννουλάκης. 

Παυλίδης: Αν δεν μπορεί να γίνει, γιατί ήρθε στο Δ.Σ. ένα τέτοιο θέμα; 
Τσιλογιάννης: Γιατί υπάρχει αίτηση από την εταιρία και κατά συνέπεια ο Πρόεδρος πρέπει 

να το εισάγει σα θέμα. 
Μαυροκεφαλίδης: Έχει δύο σκέλη όμως η εισήγηση. 
Τσιλογιάννης: Όχι δε μπορεί να λυθεί η σύμβαση γιατί το αιτείται η εταιρία. 



Ο Δήμος αξιώνει την τήρηση των συμβατικών υποχρεώσεων του αιτούντος και κατά 
συνέπεια δε μπορεί να γίνει ούτε η λύση της σύμβασης. Η διαδικασία είναι συγκεκριμένη. Στη 
σύμβαση που υπογράφηκε προβλέπονται εκατέρωθεν υποχρεώσεις.  

Πρ.Αντιπρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της Δημάρχου; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Αγγέλογλου. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 2-4-2014 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Τις υπ’ αριθ. 404 και 533/2009 αποφάσεις του Δ.Σ. 
3.- Την υπ’ αριθ. 224/2003 απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής. 
4.- Τις με αρ. πρωτ. 7390/31-9-2009 και 9831/2-12-2009 αποφάσεις του Γ.Γ. Περ. Κ.Μακεδονίας 
5.- Τις από 17-2-2011 και 5-4-2012 της εταιρίας «ΜΕΓΚΑ ΓΚΡΑΦΙΚΑ ΕΠΕ» 
6.- Το με αρ. πρωτ.15661/27-3-2014 έγγραφο του Γραφείου Νομικών Συμβούλων. 
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
8.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν.3852/2010, του άρθρου 11 του Ν.2882/2001 και του άρθρου 
96 του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Τη μη αποδοχή της πρόωρης λύσης της από 17-12-2009 υπογραφείσας σύμβασης μεταξύ 

του Δ.Βέροιας και της εταιρίας «ΜΕΓΚΑ ΓΚΡΑΦΙΚΑ ΕΠΕ». 
Β) Τη μη διαγραφή των βεβαιωθέντων μισθωμάτων των ετών 2011 και 2012 της εταιρίας 

«ΜΕΓΚΑ ΓΚΡΑΦΙΚΑ ΕΠΕ».  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  180 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Κυριάκος Παναγιωτίδης 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Σ. Ασλάνογλου  
Θ. Θεοδωρίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Α.  Λαζαρίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Β. Σταυροπούλου  Ι. Λιάτσιου  
Ε. Αρχοντάκη  Α. Βοργιαζίδου  
Π. Παυλίδης  Ι. Παπαδόπουλος  
Θ. Αγγελίνας  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Β. Λυκοστράτης     
Α. Δέλλας     
Α.  Νεστορόπουλος     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Γ. Σουμπέκας     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Α. Βασιάδης     
Ι. Ασλανίδης     
Ι. Σοφρόνωφ  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-05-2014 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  
  

 
 

 
 
 
 


